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Motie AGENDAPUNT

Onderwerp: Lobby compensatie voor stijging kosten afvalverwerking

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen op 11 november 2019

constaterende dat:
• lokaal de kosten voor restafval stijgen door landelijke maatregelen;
• de lokale efficiëntie door anders inzamelen kosten wel dempt, maar niet structureel verlaagt;
• kosten worden afgewenteld op gemeenten, zonder dat er een duidelijk perspectief vanuit 

het Rijk wordt geboden op andere manieren van afval verwerking (ciculair etc.);
• er innovaties zijn waardoor afval als grondstof benut kan worden, maar deze innovaties nog 

niet zijn opgeschaald tot volwaardig alternatief voor verbranden;

overwegende dat:
• er een nationaal grondstoffenakkoord is gesloten, maar dat een routekaart ontbreekt om 

innovaties voor het benutten van afval als circulaire grondstof op te schalen;
• van het Rijk helderheid verwacht mag worden over het opschalen en ondersteunen van 

afvalinnovaties (circulair etc.), zodat er een alternatief voor verwerking is die de kosten drukt;

vraagt het college:
• via de VNG en G40 bij het Rijk te vragen om een routekaart waarmee het Rijk laat zien dat 

alternatieven voor verbranding versneld worden geïmplementeerd;
• tevens het Rijk te vragen om gemeenten die bijdragen aan het optimaliseren van de afvalketen 

te compenseren voor de gestegen kosten;

en gaat over tot de orde van de dag.
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